
8. 3. 2021

Zápis z jednání 3K platformy Píseckem, s.r.o. 
Přítomni: Jiří Landa; Josef Zoch; Broňa Winklerová; Petr Brůha (Sladovna); Oto Staněk, 
Martin Slavík, Michal Jánský

Omluveni: Edvard Oberfalcer

Hosté: Edita Kučerová

• Byl představen marketingový plán společnosti Píseckem, s.r.o. Promo díky Covid okolnostem 

v zimě a na začátku jara značně utlumeno. Čeká se na celkový vývoj.

• Byl posunut termín akce Pískoviště – důvod COVID.

• Akce TravelCon – přihlašování na on-line konferenci.

• Představen koncept Blatná – město růží. Domluveno, že zástupci Píseckem, s.r.o. se zúčastní 

konference v Blatné. Edukační schůzka s podnikateli v cestovním ruchu proběhne.

• Info o projektu Otava.

• Výhled spolupráce blogeři a press a fam tripy.

• Připravuje se analýza mikroregionu Orlická přehrada. Bude ji tvořit Píseckem, s.r.o. a Toulava, 

o.p.s. Cílem je vytvořit strategii kdysi vyhlášené destinace.

• Doporučení: 

• Zjistit ubytovací kapacity – chybí dobré neb ose o nich neví.

• Zjistit stav hladiny Orlíka – rekonstrukce hráze – jak budou moc jezdit lodě v letech 

2021 – 2026?

• Vhodnost dotačních programů pro oblast.

• Jak Povodí (organizace) zasahuje a bude zasahovat do cestovního ruchu.

• Lze budovat další stání pro lodě?

• Lze nějak podpořit jedinou fungující lodní dopravu (hromadná doprava po jezeře, První 

orlická lodní)

• Bude se ještě vytvářet jednotný marketing oblasti

Zapsal: Martin Slavík


